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Skrytá kamera: Současný šéf oddělení dat NIH
přiznává, že si restrikce vymýšleli, a že nikdo neví, co s
lidmi udělají tzv. „Covid vakcíny“ (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/11/skryta-kamera-soucasny-sef-oddeleni-dat-nih-priznava-ze-si-restrikce-
vymysleli-a-ze-nikdo-nevi-co-s-lidmi-udelaji-tzv-covid-vakciny-video

Na skrytou kameru se podařilo natočit přiznání šéfa oddělení dat
americké NIH, který byl na svém postu i v „době covidové.“ Byl tedy
vedle Fauciho dalším z těch, kteří v podstatě řídili covidovou politiku
nejen v USA.

Pro nás je toto přiznání důležité, protože všechny evropské loutky
byly přímo či nepřímo ovládány právě Fauciho týmem. Fungovalo to
tedy tak, že například Německo přebíralo instrukce z USA – a my (a
několik dalších podřadných protektorátů) jsme přebírali vše z
Německa.

O’Keefe Media Group v pondělí zveřejnila své první tajné video ze
své série „NIH Tapes.“

V prvním videu Raja Cholan, vedoucí oddělení standardů
zdravotnických dat NIH, uvedl, že všechny restrikce za Covidu byly
zcela vymyšlené.

„Asi bych to neměl říkat nahlas. Financovali jsme laboratoř v
čínském Wu-chanu a společnosti Pfizer a Moderna dostávají
spoustu peněz ze všech těchto očkovacích mandátů,“ řekl Raja
Cholan novináři OMG v utajení.

„Ani nevím, jestli tyto vakcíny zabrání tomu, abyste dostali COVID.
Nevědí to,“ řekl Raja Cholan a dodal: „Všichni se o nebezpečích
vakcíny Covid dozvíme, až bude příliš pozdě.“

Raja Cholan řekl, že pravidlo „šesti stop rozestupů (pozn.: cca
1,80m, v Evropě to zaokrouhlili na 2m) nebylo založeno na žádných
skutečných důkazech, že by to něco udělalo – bylo to zcela
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vymyšlené.“

Šéf NIH řekl OMG, že Trumpovo vítězství je „horší pro NIH.“

„Bylo by lepší, kdyby byl v úřadu demokrat,“ řekl.

„Letíme pod radarem, takže jsme skutečně zkoumáni… Nemyslím si,
že bych se měl příliš obávat. To není nahráváno, že?“ řekl novináři v
utajení.

Národní institut zdraví (NIH) na začátku tohoto roku konečně přiznal,
že financuje výzkum gain-of-function ve Wuhanském virologickém
institutu, který byl ohniskem pandemie COVID-19.

Toto přiznání je v přímém rozporu s předchozími prohlášeními, která
pod přísahou učinil Dr. Fauci, bývalý ředitel Národního institutu pro
alergie a infekční nemoci (NIAID).

Fauci tato obvinění pod přísahou důsledně popírá.

Při slyšení v Senátu v roce 2021 se Fauci střetl se senátorem
Randem Paulem kvůli Fauciho zapojení do financování výzkumu
gain-of-function laboratoře ve Wuhanu, který vedl k COVID-19.

Fauci a další v NIH obdrželi od velkých farmaceutických firem
obrovské úplatky za to, že lidem vnucovali Covid vakcíny.

Robert F. Kennedy Jr., Trumpův kandidát na ministra zdravotnictví a
sociálních služeb, nedávno upozornil na množství úplatků, které Dr.
Fauci a další vysoce postavení zástupci Národního institutu pro
zdraví obdrželi od společnosti Moderna a dalších významných
farmaceutických společností.

Další tajně natočená videa by měla být zveřejněna v příštích
dnech…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 20 Průměrně: 5]
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